

Sankt Martin

DIETRICH-BONHOEFFER CHURCH

Sunday 16th November

At 4pm

All Friends and Families of the Dietrich-Bonhoeffer Church welcome!

THE PLAN:

- At 4pm: short church service where we will have a chance to practise the songs.
- At 4.30pm we start the lantern procession
- We start at the front of the church and walk through Mayow Park
- We sing St. Martin songs
- Please come back to the church for some mulled wine, children's mulled juice (free of charge), Pretzels, sausages and cake

WHERE?

DIETRICH-BONHOEFFER CHURCH

50 DACRES ROAD

LONDON SE23 2NR

All proceeds will go to the Dietrich-Bonhoeffer Church

Don't forget your lanterns

All children must be supervised by an adult



Volunteers: If you might be able to help on the day, please write a quick message to eventsdbk@hotmail.com

Sankt Martin

DIETRICH-BONHOEFFER CHURCH

Sonntag den 16. November
Um 16 Uhr

Alle Familien und Freunde der Dietrich-Bonhoeffer Kirche sind herzlich eingeladen

DER PLAN:

- Um 16 Uhr wird es einen kurzen Gottesdienst geben, in dem wir die Lieder üben werden
- Um 16Uhr30 geht das Laternelaufen los
- Wir fangen vor der Kirche an und machen eine kleine Runde durch den Mayow Park
- Wir singen Sankt Martinslieder
- Danach wird es wieder Brezel, Glühwein, Kinderpunsch (umsonst), Kuchen und Würstchen geben

WO?

DIETRICH-BONHOEFFER CHURCH

50 DACRES ROAD

LONDON SE23 2NR

Alle Einnahmen gehen an die Dietrich-Bonhoeffer Kirche
Vergesst eure Laternen nicht
Alle Kinder müssen von einem Erwachsenen beaufsichtigt werden



Freiwillige vor! Wer Zeit und Lust hat, kann auch gerne mithelfen. Bitte schreibt eine Email an: eventsdbk@hotmail.com